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JAARVERSLAG 2023 

Terugblik 2023 

Ons doel voor 2023 was niet om meer adoptanten te krijgen maar de juiste adoptant! 

We hebben gemerkt dat we met het herplaatsen van zo’n 50 honden per jaar aan onze max zitten. 

Ook al willen we zoveel mogelijk honden redden, met de regelgeving in Turkije en in Nederland is het 

gewoon financieel niet mogelijk om het aantal uit te breiden. Sterker nog het zullen er in de 

toekomst waarschijnlijk minder worden.  

In 2023 hebben we goed gebruik gemaakt van Social Media. We gebruiken Facebook, Instagram en 

onze website. Door een mix van kanalen proberen we meer bekendheid te 

krijgen. Onze pagina Honden ter Adoptie op facebook, door Manuela 

onderhouden doet het uitstekend. In combinatie met Kas Dog Foundation 

pagina en de groep Adoptanten blijft Facebook voor ons een geweldig middel 

om onze stichting en de honden onder de aandacht te brengen. 

Maar ook de website! We verwijzen veel naar de website (oa in de reels op 

facebook en Instagram) en zien dat men veel kijkt naar de honden ter adoptie 

en de verhalen van adoptanten. De website wordt beheerd door een geweldige 

vrijwilliger, Yvonne.  Ze wil anoniem blijven maar we willen wel vermelden dat 

ze fantastisch werk voor ons verricht. 

Last but not at least; de mond op mond reclame. Het beste is natuurlijk dat mensen vertellen over 

hun geadopteerde hond! We hebben een aantal honden geplaatst via andere adoptanten en ook 2e 

honden bij bestaande adoptanten.  

Aantal geplaatste honden 2023 

Dit jaar hebben we 45 honden geplaatst (in 2022 61 honden,  in 2021 57 honden, 2020 48 honden ) 

Waar zijn de honden geplaatst: 

Nederland 34 

Duitsland 6 

België 2 

Hongarije 1 

Zwitserland 1 

Turkije 1 
totaal 45 

 

Herkomst: 

Kas shelter 34 

ONO (Esra) 8 
Palamut Pooches 2 

Vrijwilliger Lotte 1 

NB: Alle honden via Esra geplaatst komen ook via Kas 

shelter (waren in de grote shelter beland als Esra ze niet had opgevangen) Honden via Lotte of andere 

rescuers waren ook in Kas shelter beland als ze niet door hen waren opgevangen 
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Situatie in Turkije in 2023 

 

Kas Animal Fiends Charity Turkije; asiel en stichting in Kas 

Turkije  

In heel Turkije worden veel straathonden opgepakt en in 

shelters gedumpt, die overvol zitten.  

Deze situatie is onveranderd; het lijkt zelfs nog meer te worden. 

Door de slechte economie hebben de mensen het daar moeilijk 

en de dieren zijn vaak als eerste de dupe. Er worden veel nestjes 

puppy’s gedumpt, helaas vaak zonder de moeder.  

De shelter in Kas is van de gemeente en al jarenlang zet de vrouwelijke dierenarts Didem zich voor 

300% in. Wat het moeilijk maakt is dat Kas wel uit zo’n 52 dorpen bestaat en vooral op het platteland 

is er nog veel dierenleed. Didem kreeg vorig jaar hulp van een aantal dierenartsen wat veelbelovend 

leek. Helaas is de werkelijkheid anders. Eén dierenarts is alleen maar bezig met administratieve 

handelingen. Twee dierenartsen moeten nog veel leren en zijn eigenlijk nog in opleiding. 

Inmiddels is één dierenarts al lang ziek en een vertrokken naar Engeland. Dus blijf Didem weer alleen 

over. In de overvolle shelter zijn er inmiddels tussen de 400-500 honden. De verzorgers zijn ook met 

minder dan verwacht, als er iemand ziek is wordt degene bijvoorbeeld nooit vervangen. Zo kan het 

zijn dat er dan weer slechts 2 verzorgers zijn in een asiel met bijna 500 honden.  

De Turkse stichting KAFC (Kas Animal Friends Charity) waar 

wij nauw mee samenwerken helpt de dierenarts en het 

asiel waar men kan. Door er wekelijks te komen, katten te 

vangen voor sterilisatie/castratie, en voor financiële hulp bij 

gewonde en zieke dieren.  

De vrijwilligers van Kas animal friends charity proberen zich 

nu wel wat meer te focussen op wandelingen met de 

honden en socialiseren van de honden die naar NL, DE of BE gaan.  

Angela, Teresa en Lotte zijn er wekelijks. Helaas een heel klein aantal vrijwilligers. Ook vangen zij 

kwetsbare hondjes op, zoals 2 puppy’s bij Teresa, slachtoffers van de aardbeving in Hatay (Jeff en 

Mutt). 

KDF  probeert ook de shelter te helpen waar mogelijk, ook het 

regelen van medicijnen zoals Milteforan voor honden met leishmania. 

We nemen het mee of we zorgen dat het in de shelter komt. De 

gemeente betaalt alleen voor het normale voer, puppyvoer of 

speciale medicatie wordt door de gemeente niet vergoed. 

Een deel van onze donaties gaat dus ook naar het asiel voor speciale 

medicijnen, voer of andere middelen. 

Angela Ronchetti regelt alles in Turkije m.b.t. de chips, paspoorten, 

bloed- en snaptesten, vaccinaties, uitreispapieren van de honden 

die naar Europa gaan. Dit is een enorme klus. Zij is van onschatbare 

waarde voor de honden en onze stichting.  
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OUR NATURE OATH; shelter in Turkije 

Kas Dog Foundation werkte ook in 2023 weer nauw samen met ONO (Our Nature Oath).  

Dit kleine asiel beheert door Esra Saracoglu vangt honden op uit Kas shelter die anders het niet 

zouden overleven. 

Esra werkt nauw samen met het asiel onder leiding van 

Didem en komt daar bijna wekelijks. Om te helpen en 

ook om te kijken welke honden extra verzorging nodig 

hebben en die neemt ze dan mee naar haar huis.  

Moederhonden met puppy’s, ziekte en gewonde honden 

en gehandicapte honden. Al deze honden zouden in 

gevaar zijn in de grote shelter in Kas. Vandaar dat wij 

acties voor haar opzetten om voer en medicijnen te 

kunnen kopen voor haar 50 honden.  

Er wordt een groot beroep op Esra gedaan, door het 

gemeentelijk asiel maar ook allerlei andere rescuers 

vragen haar om hulp.  

Daarom heeft ze een groot probleem om alles zelf te 

bekostigen. Ze heeft fulltime de zorg over al deze 

honden. Dit doet ze helemaal alleen. En met geen enkele 

subsidie of wat dan ook.  

 

Wij bezoeken haar en de honden  regelmatig in Turkije. 

Dit jaar hebben we haar in februari, juni en november 

bezocht. Zo leren we ook de honden kennen die daar zijn 

en ook ter adoptie komen.  

Dit jaar verbleven Door en Beppie er 2 dagen en hebben 

een heel goed beeld gekregen van het geweldige werk 

dat Esra doet. Respect.  

Esra moest helaas 2x verhuizen door problemen met haar 

verhuurder, maar het lijkt erop dat ze nu een hele fijne 

plek heeft gevonden.  

Er is veel ruimte in het huis maar ook erom heen. Rustig 

gelegen, dus veilig voor de honden en Esra. Het is nog 

steeds wel erg primitief en er moet nog veel gebeuren om 

het ook in de winter goed bewoonbaar te krijgen.. 

Maar de zorg voor meer dan 50 honden is zwaar in haar eentje en we hopen dat er workaways oid 

kunnen komen om haar te helpen met de zorg over deze kwetsbare groep honden.  

We hebben afgelopen jaar meer dan  50 sponsoren voor haar gevonden en een bedrag van …..aan 

haar over kunnen maken.  
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PROFESSIONALISEREN STICHTING 

Ieder jaar weer proberen we onze kwaliteit te verbeteren. De zaken waar we tegenaan lopen 

bespreken we ons bestuur en proberen steeds weer een kwaliteitsslag te kunnen maken.  

We proberen ook zoveel mogelijk informatie over de honden te geven; waar zijn ze voor ingeënt, zijn 

er ziektes bekend, hoe hun karakter is enz. We maken filmpjes en foto’s en vragen de vrijwilligers in 

de asielen om hen te socialiseren en ook aan een riem te wennen. Vaak weten we niets van hun 

achtergrond en zeggen dat dan ook.  

Daarnaast doen we huisbezoeken, houden we contact na de plaatsing en schakelen een 

hondengedragsdeskundige in als het nodig is.   

Dit zijn Fieke Offringa, Christine van Leeuwenstijn en Esther van 

Sambeek–van Beers van Yoga & Dogs waar we heel erg fijn mee 

samenwerken.  Het eerste consult is altijd voor onze rekening. Met goede 

tips en adviezen worden nieuwe adoptanten minder onzeker en is het 

afbreukrisico een stuk kleiner. 

We bezoeken het gemeentelijk asiel een aantal keren per jaar; praktisch 

alle bestuursleden gaan zeker 2-4 per jaar naar Kas. We zijn daar dus met 

grote regelmaat en kiezen samen met het team Turkije en de dierenarts 

nieuwe hondjes uit die geschikt zijn om naar Europa te komen.  

Ook als de honden onderweg zijn houden we 

contact met de nieuwe  adoptanten en houden hen op de hoogte van de 

reis.  We zijn bereikbaar en men kan ons altijd bellen voor advies. Ook 

hebben we een adoptantenpagina op Facebook waar men elkaar kan 

helpen en ervaringen worden uitgewisseld. Vooral als de hond net in NL is 

houden we geregeld contact want de eerste weken zijn vaak het 

moeilijkste. 

Het is bij ons maatwerk; bij een crisissituatie kijken we altijd wat wij kunnen 

doen, hoe we kunnen helpen, eventueel met tijdelijke opvang, advies, 

betalen medische kosten of in het ergste geval herplaatsen. De hond staat 

bij ons centraal, we kijken altijd wat in het belang van de hond is. 

Kwaliteit en vertrouwen vinden wij belangrijk.  Vertrouwen is afspraken nakomen, hulp bieden als 

het moeilijk is en aandacht geven!  Ook nadat de hond geadopteerd is moet de adoptant bij ons 

kunnen komen. Iedere hond die via ons geadopteerd is blijft in ons hart en daar zullen we ons voor 

blijven inzetten. 

Er is de laatste tijd veel commotie over buitenlandse honden, het beeld kantelt enigszins. Daar waar 

mensen eerst heel bewust kozen voor een rescue hondje zie je nu dat meer mensen aarzelen. De 

berichtgeving in de media is vaak negatief en eenzijdig.  

De buitenlandse hond heeft een rugzakje, trauma’s enz.  Als stichting hebben we de publiciteit 

opgezocht n.a.v. een negatief artikel in de Stentor en is onze voorzitter geïnterviewd. We zullen ons 

altijd in blijven zetten voor onze honden, die naar onze mening onterecht een negatieve stempel 

krijgen.   
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VEILINGEN/ACTIES DONATIES 

De veilingen zijn ook dit jaar geregeld gehouden door René en Beppie en leveren ons geld op (exact 

bedrag zie financieel overzicht 2023). Dit dankzij de vele sponsoren, ondernemers, adoptanten, 

volgers bieden ons prijzen aan die wij op de Veilingpagina kunnen veilen.  

We hebben een ANBI status hebben en mensen hun giften kunnen aftrekken van de belasting. Dit 

werkt zeker positief. 

Daarnaast zijn er ook weer acties gestart met name door zeer enthousiaste adoptanten en andere 

bestuursleden en of vrijwilligers. 

Acties 2023  

Oliebollenactie (door Astrid en Maurice van der Kraan) 

Tassenactie (door Danielle Brackel) 

Bloembollenacties, keukenhofkaarten, hotelovernachtingen door Erwin en Door Warmerdam 

Vers vlees actie door Manuela Hazelhorst 

Lavendelzakjes,  kerstactie, en braderie van Marjolijn Wesdijk 

Gehaakte Knuffels door MLS Créations 

Oriflame acties met dank aan Linda Koster  

 Riemen en halsbanden van Sabine de Jong van I2Cord 

Schalen, tapasplanken van Paula Verkroost 

 

Een paar extra vermeldingen zijn wel op hun plaats:  

Al voor het 4e jaar op rij hebben Maurice en Astrid v.d. Kraan 

de oliebollenactie  georganiseerd.  

Met een heel enthousiast team hebben ze duizenden 

oliebollen gebakken én verkocht! Vele uren werk zit hier in en 

wij zijn hen ongelofelijk dankbaar.  

 

Ook een bijzondere extra vermelding voor Danielle Brackel.   

Niet alleen haakt zij tientallen tassen voor ons die wij mogen verkopen in de 

veilingen, ook de opbrengst van de tassen die zij zelf verkoopt gaat naar onze 

stichting.  

Het is heel intensief werk. De tassen zijn allemaal uniek en handgemaakt. Danielle 

doneert en sponsort ons al vanaf het eerste uur! 

 

Daarnaast zijn nog een aantal sponsoren  zoals Linda Koster van Oriflame, Astrid van 

der Kraan, Tanja Asbroek van Hondensalon Tanja, Paula Verkroost, Sabine de Jong, 

Marjolijn Wesdijk, Fokko Offringa, Melissa Huis, Wilma Treep, Marianne Eiting, 

Manuela Hazelhorst , Door Warmerdam, Marianne Eiting en Diana van Harskamp 

dieons mooie prijzen doneren waar we dus ook weer geld mee kunnen generen voor 

de hondjes. Ook al deze lieve sponsoren heel veel dank 
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ORGANISATIE 

Kas Dog Foundation is een erkende Nederlandse stichting en bestaat uit een bestuur van 7 personen. 

Dit jaar is Marianne Eiting toegetreden tot ons bestuur.  Het bestuur bestaat uit: 

 

Voorzitter 

LA Sueters-Wijsbeek (Beppie) 

Vestigingsadres: Anjerlaan 11, 7231 HK Warnsveld  

Secretaris 

M Spaltman (Mandy)  

Penningmeester 

M van Wijland (Maureen) 

Bestuurslid PR/Communicatie 

M Hazelhorst-Lubbers (Manuela)  

Bestuurslid opvang/herplaatsing 

T Warmerdam-Starkenburg (Door)  

Bestuurslid 

M Eiting-Sijrier  (Marianne) 

Bestuurslid Duitsland      

R Rosenbohm (Ronja)  

Het voltallige bestuur is onbezoldigd en is gezamenlijk bevoegd tot het 

nemen van beslissingen. Er zijn geen werknemers in dienst bij de 

stichting. 

VRIJWILLIGERS 

De stichting bestaat naast het bestuur volledig uit vrijwilligers. 

Dit zijn o.a..: vluchtbegeleiders, vrijwilligers voor screening/huisbezoeken, vrijwilligers die acties 

opzetten, wandelingen organiseren, tijdelijke opvang/back-up honden enz.  

 

Extra vermelding waard is de hulp van Erwin Warmerdam. Hij hielp ons regelmatig 

met transport van honden en begeleiders van en naar het vliegveld. Hij verrichtte 

allerlei hand- en spandiensten, niets was hem teveel! Hulde. 

Er werden wandelingen georganiseerd; o.a. door 

Maurice/Astrid, Manuela, Diana/Bert en Beppie. 

Het is altijd erg leuk om de adoptanten met hun 

honden weer te ontmoeten en bij te praten. Deze wandelingen 

proberen we regelmatig te houden. In 2023 zijn er in april en 

september wandelingen georganiseerd. 

 

Als vaste opvang willen we graag Irma Sevenster en haar familie bedanken.  

Zij hebben ons ieder jaar opnieuw enorm geholpen met het opvangen van hondjes 

die óf uit adoptie terug kwamen óf nog geen huisje hadden.  

Voor 2023 werden er ook weer een aantal hondjes opgevangen, Una, een driepoot 

en Vera. Beide hondjes hebben een heel fijn forever home gevonden dankzij Irma.  

Deze opvang is goud waard voor de hondjes en onze stichting.  
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FINACIËN 

Jaarcijfers 2023       

       
KDF INKOMSTEN UITGAVEN     
EUR 45.769,11 -49.029,72     

       
KDF BEGINSALDO  EINDSALDO     
EUR 7.347,24 4.086,62     

       

Gespecificeerd INKOMSTEN EUR  Gespecificeerd  
UITGAVEN 

EUR   
Veiling 
opbrengsten 5.232,60  Advieskosten  90,00   
Donaties 7.399,87  Portokosten 583,60   
Donatie Esra 9.039,00  Bankkosten 461,84   

Acties 2.641,95  Adoptiekosten 33.694,75   

Adoptie 
opbrengsten 
bestaande uit: 19.660,00  Donaties 3.946,90   

Transportkosten en 
vaccinaties 13.275,00  Donatie Esra 9.039,00   
Donaties adoptie  6.385,00  Overig 1.213,63   
Verzendkosten 0,00   49.029,72   
Overige 1.795,69      

 45.769,11      

       

       
Inkomsten 2023:       
De inkomsten zijn in 2023 afgenomen, echter geldt dit ook voor de uitgaven. De uitgaven zijn net als in 2022 
hoger dan de inkomsten. 

In 2023 heeft KDF aanzienlijk  meer donaties ontvangen     

       
Uitgaven 2023:       
In 2023 zijn de adoptiekosten gedaald ten opzichte van 2022.    
Onder de adoptiekosten vallen o.a. de kosten voor transport, vliegen, dierenarts, medicijnen, etc. 
Vooral de transport- en vliegkosten laten een stijgende lijn zien. 
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BEHEER EN BESTEDING VAN HET VERMOGEN 

De gelden die worden ontvangen worden onmiddellijk weer gebruikt om honden naar Nederland te 

halen. Als er nog geen adoptant is worden alle kosten voorgeschoten. 

 

Ook betalen we voer en medicijnen voor de honden die in de andere asiels/opvang zitten (o.a. ONO, 

Friends of the Kinik Forest Dogs) van de honden duurt gemiddeld 3-5 maanden, afhankelijk van de 

leeftijd en gezondheid van de hond. 

 

Nadat  de bloedtest is gedaan moet de hond 90 dagen wachten totdat hij/zij het land uit mag. 

De hond kan ook pas gevaccineerd worden als hij een maand of 5-6 oud is. 

Daarom hebben wij altijd opvangkosten in Turkije. 

 

Zoals al eerder gezegd zijn de adoptiekosten niet toereikend voor de kosten per hond. Daarvoor zijn 

alle extra donaties hard nodig.  

 

Dankzij de ANBI status, de veilingen en de diverse acties hebben wij ook dit jaar positief kunnen 

afsluiten. 
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SPEERPUNTEN 2024 

 

• Opvang 

• Honden terug uit adoptie 

• Regelgeving in Turkije en Nederland 

 

Opvang 

 

We hebben in 2023 45  honden naar NL, DE of BE kunnen halen. Meestal wordt 

de hond rechtstreeks uit de shelter geplaatst. Maar soms is er plek op transport 

en is de hond nog niet geplaatst.  

 Of wil een adoptant graag eerst de hond ontmoeten. Dan moeten we opvang 

in NL of DE regelen. 

 

We hebben naast onze bestuursleden maar een paar personen die af en toe 

een hond willen opvangen. Een hond opvangen is ook niet makkelijk.  We 

willen graag werken met ervaren mensen die niet snel opgeven. Het laatste wat we willen is dat een 

hond vanuit een asiel weg moet uit zijn tijdelijke opvang. We willen het voor de hond zo goed 

mogelijk doen en zorgen voor een veilige situatie. 

Ons vast opvangadres is bij de familie Warmerdam. Zij vangen honden 

op die nog geen huisje hebben of terug komen uit adoptie. 

 

Een speciaal woord van dank aan de familie Warmerdam is wel op zijn 

plaats. Ook in 2023 hebben ze een flink aantal honden opgevangen (o.a. 

Joep, Molly,  Chaz, Jeff, Finnley, Mel, Willow). 

 

Daarnaast ondersteunen Manuela en Beppie ook, in noodsituaties springen zij altijd bij en vangen af 

en toe honden op die nog geen huisje hebben maar al wel naar NL kunnen komen. 

Manuela heeft Polka, Marco en Sophie opgevangen en Beppie Dana, Lola en Zazu).  

 

We kunnen een paar keer per jaar een beroep doen op 

Irma, zoals al eerder genoemd. Maar zij is het enige 

opvangadres buiten de hierboven genoemde 

bestuursleden.  

Dit beperkt ons enorm want het rechtstreeks plaatsen 

vanuit Turkije in Nederland (of DE en BE) wordt steeds 

moeilijker.  

 

Honden terug uit adoptie 

We hebben in 2023 3 honden terug gekregen uit adoptie.  

Deze back-up /achtervang is verleend door een aantal 

bestuursleden (Door, Manuela, Beppie).  

 

Het feit dat we minder honden terug hebben gekregen is zeker te danken aan onze inspanningen 

hierin. Goed contact onderhouden met de adoptanten, professionele hulp inschakelen (1e consult van 

hondengedragsdeskundige voor onze rekening) helpen bij medische problemen, verantwoordelijkheid 

nemen en goed bereikbaar zijn, dat zijn allemaal factoren die het succes hebben beïnvloed en het het 

afbreukrisico heeft verkleind.   
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Regelgeving in Turkije 

 

Turkije heeft in de loop van de afgelopen jaren een aantal regels 

flink veranderd. 

We moeten in Kas met de honden naar het Ministry of Agriculture 

(Tarimoffice) en daar de gezondheidscertificaten regelen. Dit zijn 

de uitreispapieren van de honden en zo komen ze legaal aan in 

Europa.  Deze regels worden continue aangepast en of veranderd. 

Het is er vooral op gericht het de buitenlandse stichtingen zo moeilijk mogelijk te maken. Prijzen 

worden continue verhoogd en het transporteren van honden naar het buitenland praktisch 

onmogelijk gemaakt.  

 

Door de opvangproblemen en regelgeving in Turkije én Nederland zullen we waarschijnlijk een 

probleem krijgen met het aantal honden die we kunnen plaatsen. 

Hierdoor wordt het steeds moeilijker voor een stichting om de honden legaal naar Nederland te 

krijgen. De extra kosten zoals het inschakelen van een expediteur en het keurpunt op Schiphol kost 

per hond zeker 300 € naast de kosten van reisklaar maken, vaccinaties, transportkosten zoals 

vliegtickets enz. 

 

Turkije heeft de kosten van een titertest (bloedtest) voor meer dan verdubbeld.  

Waar we eerst 140 € betaalden moeten we nu 300€ voor één bloedtest betalen. Zonder deze test 

kan de hond niet ingevoerd worden in Europa. 

 

Ook blijft het transport een probleem, over land erg kostbaar en  een lange reis voor de honden. 

Daarnaast is er geen enkele transporteur te vinden die dit legaal kan doen. De paar legale 

transporteurs die vanuit Turkije werken zitten vol of zijn inmiddels gestopt. 

Per vliegtuig wordt het bijna onmogelijk door de Turkse wetgeving (je moet dan een 

transportvergunning hebben) en onbetaalbaar door o.a. Nederlandse wetgeving (verplicht 

expediteur en keuringspunt gebruiken). 

 

Het zal erg moeilijk worden dit jaar maar rescue zit niet voor niets in onze naam. 

We gaan ons uiterste best doen, kost wat het kost, een aantal honden te herplaatsen en een gelukkig 

leven te bezorgen.  

 

Dank aan een ieder die ons geholpen heeft de honden naar 

Europa te krijgen. Zonder de hulp van onze sponsoren en 

vrijwilligers hadden we dit niet kunnen bereiken.  

 

 

Not all homes should have a dog, but all dogs should have a 

home… 

 

 

 

 

Namens team KDF: 

Mandy Spaltman, secretaris 

Beppie Sueters-Wijsbeek, voorzitter 


